

文藻外語大學『115 學年境外生共學方案』申請表

2026 Wenzao Overseas Student Pay-It-Forward Mentorship Project
Application Form

境外學位生 Enrolled overseas student (mentor)			
姓名 Name		學號 Student ID #	
電郵 Email		連絡電話 Phone #	
申請入學境外生 Applying overseas student (mentee)			
姓 Surname		國籍 Nationality	
名 Given name		生日 Date of birth	
計畫申請學制系所 Department (Program) interested in applying to			
碩士 Master's	☐ Master of Arts in English (EMI) ☐ Master's Program of International Affairs (EMI) ☐ Graduate Institute of European Studies (EMI) ☐ Master of Arts in Translation and Interpreting (Bilingual program English/Chinese) ☐ Master's Program of International Business Administration (MBA Program) ☐ Master of Arts in Southeast Asian Studies ☐ Graduate Institute of Teaching Chinese as a Second Language	四技 Bachelor's	☐ English ☐ French ☐ German ☐ Spanish ☐ Japanese ☐ Translation and Interpreting ☐ Applied Chinese ☐ Foreign Language Instruction ☐ International Affairs ☐ International Business Administration ☐ Digital Content Application and Management ☐ Communication Arts ☐ Southeast Asian Studies ☐ International Programs

境外學位生申請人簽章 Signature of enrolled overseas student :

申請日期 Date of application :

在 115 年 3 月 31 日前繳交「文藻境外在校生參與共學方案申請表」至國合處境外組，由你擔任輔導學伴，引薦海內外親友申請本校 115 學年度第 1 學期入學。

Submit your “**2026 Wenzao Overseas Student Pay-It-Forward Mentorship Project** application form” to SOSA before **March 31st, 2026**. You serve your overseas friends or family members abroad and/or in Taiwan as mentors and help them apply to Wenzao for the Fall semester enrollment in 2026.

你的親友錄取文藻並完成註冊入學後，繼續輔導並協助入學親友新生在文藻各方面的學習和生活適應，解決新生所遭遇問題。在 115 年 10 月 31 日前填寫「文藻境外新生入校共學紀錄表」並繳交至國合處境外組，你以及入學親友新生將可獲得共學金 5000 元台幣。

After your overseas friends or family members (mentees) have been admitted to and successfully enrolled in Wenzao, you continue to help them with their study and adaptation to the new environment. Then, fill out “**2026 Wenzao Overseas Student Pay-It-Forward Mentorship Record**” and submit it to SOSA before **October 31st, 2026**. As a reward, both you and the freshman students (mentees) will receive a bursary of NT\$5,000.

註. 申請入學新生如獲本校全額(免)獎學金，將不得領取共學金。

Note. Freshman overseas students awarded Wenzao's full scholarship will NOT be eligible for the bursary.